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Nagekomen technische vragen Voorjaarsrapportage 2024 
 

Fractie BBB+ (3-6-2024 08:24u) 

nr. blz. vraag 

1 6/40 Bij waterkwaliteit en ecologie is SPUK-subsidie ontvangen voor bestrijding van de grote 
waternavel. Is er ook subsidie te verkrijgen voor populatiebeheer/bestrijding van de bever? 

 ABH  Populatiebeheer van de bever past niet binnen de kaders van de provincie. In het verleden 
ontving WL een subsidie van de provincie in de onkosten voor de bestrijding. In 2023 is 
deze subsidie gestopt. 

2 12/40 Hoe realistisch is de haalbaarheid van de investeringen t.o.v. het bijgestelde budget, gezien 
de realisatie van maar 4.4 miljoen over de eerste vier maanden? 

 PPF Op basis van de gerealiseerde investeringen in de eerste vier maanden van dit jaar hebben 
we de verwachte realisatie van het investeringsvolume aan het einde van het jaar 
bijgesteld van € 118 miljoen naar circa € 98 miljoen. Deze aanpassing betreft een 
voorlopige prognose. 
 
Gedurende het verdere jaar kan echter blijken dat de feitelijke uitvoering sneller of 
langzamer verloopt dan verwacht. Hierbij spelen diverse factoren een rol, zoals de 
complexiteit van projecten, onvoorziene vertragingen (door vergunningstrajecten of 
juridische procedures), tekort aan personeel of technische expertise. Bovendien kunnen 
prioriteiten verschuiven door veranderende omstandigheden of nieuwe inzichten, wat kan 
leiden tot uitstel of herprioritering van investeringsprojecten. 
 
Over de voortgang van de investeringen en eventuele aanpassingen aan de prognose zullen 
wij u verder informeren in de najaarsrapportage. 
 
Zie ook beantwoording vraag 27 (fractie Water NATUURlijk). 

3 12/40 Hoe verhoudt dit zich tot de voorfinanciering HWBP in de kadernota 2025? 

 HWBP Het voorfinancieringsvraagstuk ontstaat pas in 2025. Voor 2024 is geen voorfinanciering 
voorzien.  
De benodigde voorfinanciering wordt bij elke kwartaalprognose tegen het licht gehouden 
op basis van eventueel bijgestelde prognoses. Op basis van de Q1 prognose past de 
voorfinanciering nog binnen de vastgestelde omvang uit de kaderbrief begroting 2025. 

4 13/40 Agrarische ondernemers met gronden bij de genoemde projecten onder aan pagina 13 
ondervinden veel te lang ernstige hinder van de werkzaamheden en lijden veel schade 
door de vertraagde uitvoering. Wordt deze schade vergoed en kan er extra inzet gepleegd 
worden om afronding daadwerkelijk in 2024 te realiseren? 

 P&I Ja, deze schade kan eventueel vergoed worden als uitvoering van een project leidt tot 
schade. Dit kan middels een verzoek tot nadeelcompensatie bij juridische zaken (JZ).  
JZ beoordeelt dan, al dan niet met advies van een onafhankelijke externe nadeel 
adviescommissie of het verzoek tot compensatie gegrond is en/of evt. vergoeding 
gerechtvaardigd is. Tijdige afronding hangt niet alleen af van extra inzet, evenzo belangrijk 
zijn de weersomstandigheden en het respecteren van de kaders vanuit de WNB (op dit 
moment is het broedseizoen, waardoor uitvoering ook deels belemmerd wordt/opgeschort 
moet worden naar het najaar).  
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5 22/40 Concept overeenkomst grondbank, met wie gaan we samenwerken en wat zijn de kaders? 

 P&I  Inmiddels ligt er een concept samenwerkingsovereenkomst Strategische alliantie 
Grondaankoop (SAGA), die door de provincie is opgesteld. Hierin zijn afspraken vastgelegd 
over de structurele samenwerking tussen de partijen Provincie Limburg, WL en SBB. De 
definitieve versie wordt verwacht in de 2e helft van 2024. Dan kan het DB ook 
kennisnemen van de precieze inhoud van dit convenant (afspraken, kaders, etc.). Aan het 
DB zal door de provincie gevraagd worden formeel te gaan participeren in SAGA. 

6 22/40 Meetnet; kunt u toelichten wat hier bedoeld wordt?  

 K&O  Binnen WL hebben we diverse meetnetten om waterkwaliteit en waterkwantiteit te 
monitoren, onder andere om een fysisch chemisch of ecologische beoordeling te kunnen 
doen. De Monitoringstrategie geeft richting aan de invulling van nieuwe meetnetten, maar 
ook de bestaande meetnetten worden tegen het licht gehouden en zo nodig aangepast om 
doelmatig te monitoren. 

7 26/40 Gebouwen; waren de extra kosten voor bewaking en beveiliging niet te voorzien bij de 
kadernota? 

 FAZA Ten tijde van het opstellen van de kadernota in Q2 2023 waren de extra kosten voor 
bewaking en beveiliging niet voorzien. De omvang en de frequentie van vergaderingen en 
bijeenkomsten buiten en tijdens kantoortijden zijn toegenomen. Daarnaast is de 
belangstelling van externe partijen bij openbare vergaderingen toegenomen. Hierbij dient 
altijd de veiligheid van onze medewerkers en bezoekers gewaarborgd te worden.  

8 29/40 NLP SESA Bijstelling van 130.000 euro is dit alleen voor onderzoek? Worden nutriënten ook 
meegenomen in dit onderzoek? En is WRL niet eerst aan zet?  

 K&O Dit bedrag is voor het maken van het nieuwe SESA-model voor de Geleenbeek en het 
opstellen van de hydrologische onderbouwing als input voor dit model. Nutriënten worden 
hierin meegenomen als één van de stress-factoren. De SESA is een ecologische stress 
analyse en maakt inzichtelijk welke maatregelen zorgen voor verbetering van de 
ecologische waterkwaliteit. Het verbeteren van de waterkwaliteit, zorgen voor schoon 
water, is een taak van het waterschap. 

9 30/40 Extra krediet moerasfilter 175.000 euro, was dit niet te voorzien in de kadernota? Wat zijn 
de resultaten van de pilot tot nu toe. Om welke organische stoffen gaat het? Is er resultaat 
te verwachten?  

 P&I  Hier geldt eveneens dat deze extra kosten ten tijde van het opstellen van de kadernota in 
2023 nog niet waren voorzien. De pilot richt zich vooral op nitraat en daarnaast wordt 
fosfaat ook gemeten omdat bij het moerasfilter ook een reductie wordt verwacht. De 
resultaten van de effectiviteit door de werking zijn nog zeer beperkt beschikbaar van het 
moerasfilter. De eerste cijfers lijken een reductie van nitraat te geven maar door de 
weersomstandigheden en redelijk korte periode dat de pilot effectief loopt is het nog te 
vroeg om te resultaten te delen. 

 


